

Sirküler Tarihi : 30/01/2023
Sirküler No : 2023 / 14

GELİR VERGİSİ KANUNUNDA YER ALAN HAD VE TUTARLARDA 1 OCAK 2023 TARİHİNDEN İTİBARENGEÇERLİ OLAN DEĞİřİKLİKLER

1. YENİDEN DEĞERLEME ORANINDA ARTIRILAN MAKTU HAD VE TUTARLAR:

Bilindiđi gibi 542 Sıra No.lu VUK Genel Tebliđi ile 2022 yılına ait yenedendeğerleme oranı %122,93 olarak ilan edilmiştir.

Cumhurbaşkanınca 2023 yılına ilişkin bir belirleme yapılmadıđı için Hazine ve Maliye Bakanlığı, Gelir Vergisi Genel Tebliđi (Seri No: 323) (Tebliđ) ile 01.01.2023 tarihinden itibaren uygulanacak had ve miktarları, bir önceki yıl için geçerli olan tutarları yeniden değerleme oranında artırmak suretiyle ařađıdaki gibi belirlemiş bulunmaktadır.

Maktu Had ve Tutar	2022 Yılı İçin Geçerli Tutar (TL)	2023 Yılı İçin Geçerli Tutar (TL)
Konut istisnası (21)	9.500	21.000
Vergiden müstesna yemek (23/8)	1 Temmuz’a kadar 34, 1 Temmuz’dan sonra 51 (KDV Dahil 55,08)	110 (KDV Dahil 118,80)
Ulaşım desteđi (23/10)	25,50	56
Engellilik indirimi (31)		
-Birinci derece engelli	2.000	4.400
-İkinci derece engelli	1.170	2.600
-Üçüncü derece engelli	500	1.100
Binek otomobil aylık kira sınırı (40/1)	8.000	17.000
Binek otomobil gider yazılabilecek ÖTV ve KDV toplamı (40/1 ve 68)	200.000	440.000
Binek otomobil amortisman sınırı (40/7 ve 68)		
-ÖTV ve KDV gider yazıldığında	230.000	500.000
-ÖTV ve KDV gider yazılmadıđında veya ikinci el alındığında	430.000	950.000
Deđer artış kazançlarına ilişkin istisna (mük.80)	25.000	55.000
Arızı kazançlara ilişkin istisna (82)	58.000	129.000
Vergiye uyumlu mükellefler için indirim sınırı (Mük.121)	2.000.000	4.400.000

2. 2023 YILI İÇİN GEÇERLİ GELİR VERGİSİ TARİFESİ:

Tebliğ ile GVK'nın 103'üncü maddesinin birinci fıkrasında yer alan gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesinde esas alınan tarife, 2023 takvim yılı gelirlerinin vergilendirilmesinde esas alınmak üzere aşağıdaki şekilde yeniden belirlenmiştir:

70.000 TL'ye kadar	15%
150.000 TL'nin 70.000 TL'si için 10.500 TL, fazlası	20%
370.000 TL'nin 150.000 TL'si için 26.500 TL (ücret gelirlerinde 550.000 TL'nin 150.000 TL'si için 26.500 TL), fazlası	27%
1.900.000 TL'nin 370.000 TL'si için 85.900 TL, (ücret gelirlerinde 1.900.000 TL'nin 550.000 TL'si için 134.500 TL), fazlası	35%
1.900.000 TL'den fazlasının 1.900.000 TL'si için 621.400 TL, (ücret gelirlerinde 1.900.000 TL'den fazlasının 1.900.000 TL'si için 607.000 TL), fazlası	40%